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PROIECT

H O T Â R Â R E A n r . _____
din data d e __decembrie 2021

-privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din
data de 14 decembrie 2021 (extraordinară)

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI FAGARAS,

Ţinând cont de procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 14 decembrie 2021 
(extraordinară) a Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

Conform prevederilor art. 27, art 28, art 30 alin 15 din Regulamentul de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Fagaras , aprobat prin Hotărârea nr. 235/2019 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

în temeiul prevederilor art. 129 alin. (1), art. 138 alin. (13), art. 139 alin. (1) şi art. 196 alin. 
(1) lit. a) din din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare,

H O T Ă R Ă Ş T E :

Art. 1. Se aprobă conţinutul procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al 
Municipiului Fagaras din data de 14 DECEMBRIE 2021 (extraordinară) conform anexei 
avand 6 file, care face parte integrantă din prezenta hotărâre.

Art. 2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire şi se comunică celor interesaţi de către 
Primarul Municipiului Fagaras , prin Compartimentul Juridic ( CL).
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Hotărârea s-a adoptat c u .................voturi pentru, împotriva..... , abţineri,
Consilieri in funcţie -18  
Consilieri prezenţi - ......................

Prezenta hotărâre se comunică:

- lex. Dosar şedinţă 
lex. Colecţie

- lex. Prefectură
- lex. Primar
- lex. Secretar
- lex. Afişare
- lex pentru site secţiunea Monitorul Oficial Local si procese verbale şedinţe CL

Cod: F-i7
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R O M Â N IA
«JUDEŢUL. BRAŞOV fer.fer.fttt

CONSILIUL LOCAL FĂGĂRAŞ
Strada Republicii, Nr. 3, 505200, Tel: 0040 268 211 313, Fax: 0040 268 213 020 

Web: www.primaria-fagaras.ro, Email: secretariat@primaria-fagaras.ro

PROCES-VERBAL

încheiat azi, 14 DECEMBRIE 2021, in şedinţa EXTRAORDINARA a Consiliului Local 
Fagaras, şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art. 133, alin.i si 2, lit.a.) si art.134, alin.i, 
lit.a.), alin.2, 5 si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ.

Din partea presei-mass-media locala.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 18:00.

Preşedinte de şedinţa- Dna Polmolea Corina Cornelia

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe si d-na secretar general - 
Laura Elena Giunca, dl.Dan Ludu-dir. Dir.Buget-Finante

Dna preşedintă : Buna ziua, bine aţi venit în şedinţa extraordinară convocată de dl primar. 
Pe ordinea de zi avem 8 proiecte, o informare si 2 proiecte in completare. Suntem 15 consilieri din 18 
in funcţie, lipsesc 3 :dna Suteu, dl Colibas si dl Cupu

Dna secretar general: dl Colibas a înregistrat certificat de concediu medical , este absent 
motivat. V-as ruga să respectaţi regimul incompatibilitatilor si conflictelor de interese.

Dna preşedintă : As dori sa supun la vot ordinea de zi.

Dl Klein: am un amendament. As ruga pe cine este competent să ştergem proiectul 8 de pe 
lista ordinii de zi, deoarece în urmă cu câteva săptămâni am fost la vot, am votat si nu red că este cazul 
să revenim asupra votului după timp aşa scurt. Vă rog frumos să retrageti proiectul

Dna preşedinta: iniţiatorul acestui proiect este dl primar, dânsul este cel care trebuie să 
retragă acest proiect, dl primar?

Dl primar: nu o să retrag acest proiect, am avut discuţii in comisii şi dacă vreţi discutăm la 
pct 8, toate motivele pentru care am iiţiat acest proiect

Dna preşedinta: întrucât dl primar nu vrea să -şi retragă proiectul 8 de pe ordinea de zi, o să 
supunem la vot ordinea de zi aşa cum este

supune spre aprobare ordinea de zi, după cum urmeaza:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş 
din data de 19 noiembrie 2021 (extraordinară)

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş 
din data de 26 noiembrie 2021 (extraordinară)

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2021.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare si funcţionare al DIRECŢIEI DE 
ASISTENTA SOCIALA Făgăraş

5. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr. 2 la HCL nr. 54/26.02.2020 şi aprobarea 
încheierii unui act adiţional la Contractul de dare în administrare a serviciului public de alimentare cu energie 
termică în sistem centralizat în municipiul Făgăraş nr. 7374/27.02.2020
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6. Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a imobilului teren , situat în 
Făgăraş, zona Salcâmului înscris în CF nr. 105786 Făgăraş nr.top 3024/1 în suprafaâî de 86.990 mp

7. Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a imobilului teren 
intravilan, situat în Făgăraş, str Titu Pertia, înscris în CF nr.102195 Făgăraş nr.top 69/2, 70/2, 71/1/2, 72/2/2 în 
suprafaţa de 2.832 mp

8. Proiect de hotărâre privind înlocuirea unui membru din Consiliul director al Clubului Sportiv Municipal 
Făgăraş

9. Informare - proiect de Management Club Sportiv Municipal

Cine este pentru? 11 voturi pentru, 3 abţineri (Ludu, Crăciun , Paicu), 1 împotrivă (Klein). - se 
adoptă HCL nr.294/14.12.2021

Dl primar: din punctul meu de vedere, fiind si iniţiator , ordinea de zi a fost asa cum am 
prezentat-o pana la puctul 9 iar dna presdinta trebuie să supună la vot si suplimentarea ordinii de zi si 
dna preşedinta a acţionat corect mai devreme.

Dna preşedinta: asa consider că e corect , ordinea de zi cele 8 puncte care au puse pe 
dispoziţia iniţială care au fost suplimentate cu cele 2 puncte . Supun la vot completarea ordinii de zi. 
Cine este pentru? 15 voturi pentru

1. Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a imobilului teren , situat în 
Făgăraş, str Libertăţii nr.49, înscris în CF nr.102528 Făgăraş nr.top 1873/6/2/2/2/2 , 1874/6/2/2/2/2 , 
1877/6/2/2/2/2 în suprafaâî de 3.940 mp, edificat cu construcţii proprietate privată persoană juridică

2. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către centrul Fitosanitar Făgăraş-Oficiul 
Fitosanitar Brasov-Autoritatea naţională Fitosanitară , a unui spaţiu cu destinaţia “sediu administrativ -birou” 
situat în Făgăraş, str Republicii nr.5, în suprafaţă de 25,89 mp, din suprafaţa totală de 151,45 mp, imobil aflat în 
proprietatea publică a Municipiului Făgăraş

Dna preşedintă: Prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş din data de 19 noiembrie 
2021 (extraordinară)-

Discutii, intrebari? Nu sunt.

Dna preşedintă supune la vot proiectul si se aprobă cu - 15 voturi pentru . - se adoptă 
HCL nr.295/14.12.2021

Dna preşedintă: Prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş din data de 26 noiembrie 
2021 (extraordinară)-

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 voturi 
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.296/14.12.2021

Dna preşedintă: Prezintă punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului Municipiului Fagaraspe anul 2021

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare. A ieşit dl Ludu din 
sala, au ramas 14 consilieri Cine este pentru? 9 voturi pentru si 5 abţineri: Aldea, Klein, Crăciun, 
Paicu, Gavrilă.

Dna Secretar general: sunt 14 prezenţi in sala pentru buget se impune 10 voturi- 
majoritate absolută. Să- se consemneze abţinerile. Au fost 14 prezenţi (dl Ludu nu era in sala nu a 
votat) proiectul are 9 voturi pentru, nu s-a aprobat

Dna preşedinta : a revenit dl Ludu

2



Dl primar: asa cum v-a spus dl director la comisii, sunt puşi bani pentru asistenţii sociali, iar 
daca azi pică bugetul, aceşti oameni nu-si pot lua banii. V-a explicat dl Ludu despre ce e vorba, vă rog 
frumos să nu vă puneţi ambiţia ca azi să nu treacă proiectul si oamenii să rămână fără bani. Vom mai 
avea şedinţe dar cred ca este nevoie de intelepciunea dumneavoastră pentru a face acest lucru. 
Mulţumesc

Dna preşedinta: am supus odata la vot, si nu pot supune de doua ori la vot acelaşi proiect de 
hotarare

Dl Butunoiu: dna preşedinta , mai supuneţi la vot incă o dată, a fost neclar: un coleg a ieşit 
afară, un coleg a stat de vorbă cu dna secretar

Dna preşedinta: nu se poate in cadrul aceleiaşi şedinţe.

Dl primar: când credeţi că am putea face o şedinţa de îndată cu acelaşi proiect? Pentru că nu 
putem lăsa copii fără bani.

Dl Butunoiu: imediat după această şedinţă, dl primar

Dl primar: se poate dna secretar?

Dna secretar general: da, se poate. Acesta a fost rezultataul votului, s-a consemnat, nu am 
influenţat, domnul Butunoiu, rezultatul votului, dl Klein a venit să mă întrebe altceva, dânsul si-a 
manifestat votul înainte, să nu existe loc de interpretare.

Având în vedere rezultatul votului se va adopta Hotararea nr.297/14.12.2021 de 
respingere a proiectului de hotărâre, lipsă cvorum

Dna preşedinta: Prezintă punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
aprobarea Regulamentului de organizare si funcţionare al DIRECŢIEI DE ASISTENTA SOCIALA Făgăraş.

Discuţii? întrebări?

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 voturi 
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.298/14.12.2021

Dna preşedinta: Prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
modificarea şi completarea Anexei nr. 2 la HCL nr. 54/26.02.2020 şi aprobarea încheierii unui act adiţional la 
Contractul de dare în administrare a serviciului public de alimentare cu energie termică în sistem centralizat 
în municipiul Făgăraş nr. 7374/27.02.2020

Discuţii? întrebări?

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 voturi 
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.299/14.12.2021

Dna preşedinta: Prezintă punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
atestarea la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a imobilului teren , situat în Făgăraş, zona Salcâmului 
înscris în CF nr. 105786 Făgăraş nr.top 3024/1 în suprafaţa de 86.990 mp

Discuţii? întrebări?

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 voturi 
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.300/14.12.2021

Dna preşedinta: Prezintă punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
atestarea la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a imobilului teren intravilan, situat în Făgăraş, str Titu 
Pertia, înscris în CF nr.102195 Făgăraş nr.top 69/2, 70/2, 71/1/2, 72/2/2 în suprafaţa de 2.832 mp

Discuţii? întrebări?
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Dna preşedinta: Prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
înlocuirea unui membru din Consiliul director al Clubului Sportiv Municipal Făgăraş

Discuţii? întrebări?

Dl Lascu: as vrea sa mai spună odată motivele iniţiatorul , dl primar de ce trebuia inlocuita 
persoana respectivă?

Dl primar: înlocuirea dlui Săbădaşu Viorel Alexandru, care este consilier local USR in Codlea, 
vine in urma faptului că la convocarea preşedintelui CSM, răspunsul la mailul de convocare a fost: 
“cred că este o glumă”. Membri consiliului de administraţie nu s-au gândit ce înseamnă acest mail, dar 
la şedinţa nu a venit. Eu , în urma tuturor discuţiilor , am primit solicitări de la cetăţeni prin care mi s- 
a cerut să mai iniţiez un proiect de hotărâre ca făgărăsanul Chirie Marian să fie supus votului 
dumneavoastră pentru a intra în acest consiliu de administraţie , fiind un fost sportiv mare al 
Făgăraşului, care vrea să se implice în dezvoltarea CSM Făgăraş. Eu am respectat solicitările 
cetăţenilor, am venit in fata dvs. pentru a propune un făgărăşean în acest post si nu cred că există nici 
un motiv pentru a retrage acest proiect, este un exerciţiu democratic. Eu cred , părinte, că ar fi trebuit 
să vă gândiţi mult mai bine înainte să votaţi împotriva adoptării bugetului, pentru că de la şcolile din 
Făgăraş copii nu-si mai pot lua bursele, intretinătorii persoanelor cu handicap nu-si pot lua banii, 
dacă noi avem doar orgolii in a vota sau nu ceva, nu cred că e benefic pentru comunitatea făgărăşeană. 
Ca lucrurile astea să nu se întâmple, trebuie să mai convocăm o altă şedinţă de îndată după această 
şedinţă. Mi se pare că ne jucăm de -a  administraţia si de-a consiliul local. Eu vin si propun un 
făgărăşean să intre în consiliul de administraţie, să meargă la şedinţe, să discute cu preşedintele, cu 
ceilalţi membri. Dacă nu a putut vei acest domn Săbădaşu, pentru că a avut nu ştiu ce alt consiliu de 
administraţie la un ocol silvic nu este problema noastră, ci noi trebuie să desemnăm oameni care sunt 
din Făgăraş si vor să se implice. Asta e motivul pentru care am initiat acest proiect

Dl Lascu: eu nu pot să înţeleg acel răspuns,dacă e adevărat, adică el consideră clubul nostru 
sportiv o glumă. E un club care a avut rezultate, nu numai la fostbal sau handbal, avem si grupe de 
copii e o responsabilitate a noastră fata de acest club, pentru că acolo merg copiii Făgăraşului să se 
pregătească si unii poate vor avea o carieră în sport. Nu ştiu cine este acest domn, cum îşi permite să 
spună despre clubul nostru că e o glumă. Dacă si-a asumat cine l-a propus, să vină să facă parte din 
consiliul de administraţie, acolo trebuie să aducă un plus de valoare , acest domn părerea mea trebuie 
exclus instantaneu, pentru acel răspuns.

Dna Paicu: dl Lascu, ceea ce ati spus acum e răutate, să spuneţi că dânsul consideră clubul o 
glumă, aţi dus cumva discursul încât să decredibilizati, asta e părerea mea. Asa cum am spus, in acea 
zi dl Săbădaşu a avut un consiliu de administraţie care s-a intins pe mai multe ore. Referitor la 
ordinea de zi, el nu a împiedicat luarea unor decizii, practic a fost o întâlnire a Consiliului Director 
care să se cunoască, nimic altceva. Strict legat de acest domn, are competente manageriale , ştie să 
citească şi un buget si are viziune pentru că îl cunosc. O să fac o cerere către CSM să văd care a fost 
prezenta in fostul Consiliu Director, ce membri au lispit si daca au lipsit de ce nu i-am inlocuit? Cine 
este acest domn Chirie? Ce a făcut? Ce a condus? Credeţi că e suficient pentru a conduce un club 
municipal?

Dl primar: Consiliul de administraţie nu conduce clubul. Asta nu inseamnă că trebuie să aibă 
o afacere online să fie managerul unei afaceri ci trebuie să se priceapă la sport, e un club sportiv

Dna Paicu: citeşte art .17 din Regulamentul CSM

Dl primar: stiti de ce îl aprob eu pe dl Lascu? Pentru că degeaba ai competente manageriale 
dacă nu ai bun simt. Nu poţi să sp u i: sper că e o glumă. Acest club nu e o glumă, ci sunt foarte mulţi 
copii care activează la acet club si trebuie să activeze pe cât mai multe ramuri si activitati sportive.

Dna Paicu: nu a spus că acest club e o glumă, de ce minţiţi?

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 voturi
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.301/14.12.2021
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Dl primar: trebuie să existe bun simţ

Dl Popa: eu as promova făgărăsenii in conducerea clubului municipal. Nu îl cunosc pe acest 
cetatean si nu as fi de acord să politizăm clubul sportiv Cristina. Făcând parte din Consiliul Local de la 
USR, nu trebuie fiecare partid să-si bage oamenii in consiliile de administraţie. Dl Chirie îl cunoaşte 
tot Făgăraşul si sunt de acord si susţin pe dl primar si sunt convins că va schimba câtuşi de puţin la 
acest club. Nu cred că colegul dvs de la Codlea isi permite să vină la fiecare şedinţa, nu are timpul 
necesar, fiind si consilier local, haideţi să nu-i mai numim numai de dragul de a-i numi. Mulţumesc

Dna Centiu: cred că trebuie să ne aplecăm mai mult asupra a ceea ce ne transmite 
comunitatea , să nu mai politizăm instituţiile, dl Săbădasu e si consilier local la Codlea din partea 
USR, a fost propus de dna Paicu membru USR, daca ne indreptăm atentia către făgărăseni sunt 
convinsă că ei isi doresc să fie numiţi in consiliu de administraţie făgărăseni care cunosc la firul ierbii 
problemele comunităţii.

Dl Lascu: daca vorbim de responsabilitae. Am fi putut oricare dintre noi consilierii să intram 
intr-n consiliu de administraţie al şcolilor. Ce ar fi insemnat acest lucr. Ar fi insemnat ca la votul pe 
buget sa ne abţinem toti pentru ca suntem membri in consiliul de administraţie al vreunei scoli. Cum 
mai putea trecea orice proiect legat de buget? Daca toti am fi fost membri intr-un consiliu de 
administraţie ce am fi făcut cu bugetul?

Dl Popa: am o propunere. Toti colgii care nu au votat bugetul să spună public motivul

Dna Crăciun: as vrea să mai semnalez un aspect. Pe site-ul primăriei au apărut documente 
personale al dlui Săbădasu, actul de identitate cu datele neblurate. E legal?

Dna Centiu: pe site sunt blurate.

Dna preşedintă: întrucât dl primar a venit cu propunerea dl Chirie, vreau sa ştiu dacă mai 
sunt alte propuneri.

Nemaifiind alte propuneri se trece la vot cu buletine de vot conform propunerii dlui primar

Dl Butunoiu: prezintă rezultatul votului: Chiriac Marian-9 voturi DA, 5 voturi NU si 1 vot 
nul, a trecut, pt că se ia jumătate din cei prezenţi.

Dl Gavrilă a ieşit din sală, rămânând 14 consilieri

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 10 voturi 
pentru, 3 abţineri (Ludu, Klein, Crăciun) 1 împotrivă (Paicu) adoptandu-se Hotararea 
nr.302/14.12.2021

Dna preşedinta: Prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind atestarea 
la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a imobilului teren , situat în Făgăraş, str Libertăţii nr.49, înscris 
în CF nr.102528 Făgăraş nr.top 1873/6/2/2/2/2,1874/6/2/2/2/2,1877/6/2/2/2/2 în suprafaâî de 3.940 mp, 
edificat cu construcţii proprietate privată persoană juridică

Discuţii? întrebări?

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi 
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.303/14.12.2021

Dna preşedinta: Prezintă punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
atribuirea în folosinţă gratuită către centrul Fitosanitar Făgăraş-Oficiul Fitosanitar Brasov-Autoritatea 
naţională Fitosanitară , a unui spaţiu cu destinaţia “sediu administrativ -birou” situat în Făgăraş, str 
Republicii nr.5, în suprafaţă de 25,89 mp, din suprafaţa totală de 151,45 mp, imobil aflat în proprietatea 
publică a Municipiului Făgăraş

Discuţii? întrebări?
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Dna preşedinta: avem o informare, este proiectul de management si strategia de dezvoltare 
a Clubului Sportiv Municipal, pe perioada 2022-2025 semnata de dl Guseilă preşedintele CSM

Dl primar: inainte să incheiem şedinţa, as vrea să ne spuneţi dacă sunteti de acord că mai 
facem o şedinţă de îndată pentru a mai supune încă o dată proiectul de rectificare buget. Noi facem 
demersurile in 10 minute .

Dna preşedinta: sunteti de acord să facem şedinţa, suntem informaţi cu privire la şedinţa de 
îndată, cine este de acord? 13 voturi pentru, 1 abţinere (Ludu)

Dna preşedinta: inainte să închei şedinţa as vrea să spun câteva cuvinte, întrucît în data de 7 
si 13 am avut AGA la SALCO si s-au luat anumite hotărâri , as vrea să atrag atentia asupra situaţie 
deosebite in care se gaseste societatea. Asa cum s-a vehiculat in spaţiu public, are poprire pusa pe 
bunuri, am primit susţinere de la dl primar si dl Ludu că vor face tot posibilului să plătească pentru a 
se ridica sechestrul de pe bunuri. As vrea sa informez ca este o situaţie deosebita pentru ca li se poate 
suspenda autorizaţia pentru punctul de lucru din combinat pentru că acolo trebuie făcute demersuri 
pentru a vedea dacă spaţiu e sau nu contaminat. APM nu mai vrea sa prelungească autorizarea in acel 
spaţiu.

Dl primar: noi vom plăti exact ceea ce trebuie să plătim, sperăm să mai primim nişte bani 
până la sfârşitul anului, vom mai face o şedinţă, nu avem cum plăti mai mult decât datoria si din 
calculele pe care le-a făcut dl director economic e vorba de aprox 1.700.000 le i .

Dna preşedintă: vă rog să faceţi tot posibilul, ca această societate să funcţioneze, altfel ne 
trezim în situaţia de la Sectorul 1 ,  cei de la SALCO nu -si vor mai putea desfăşura activitatea. Asta e 
tot ceea ce am vrut să vă informez pentru că mulţi dintre dumneavoastră nu aţi fost prezenţi. 
Mulţumesc

Dl primar: activitatea societăţii nu tine doar de plăţile pe care trebuie să le facă primăria, e o 
sumă foarte mică faţă de bugetul total al societăţii, veniturile pe care le are societatea sunt din 
activitatea de măturat din ridicarea gunoiului rezidual de la persoane fizice si juridice unde societatea 
trebuie să aibă o evoluţie si asa cum am spus, trebuie ajutată atât din punct de vedere al veniturilor pe 
care trebuie sa le incaseze cat si din punct de vedere al cheltuielilor . Nu există un pericol asa de mare 
ca societatea să nu funcţioneze în viitorul apropiat ci asa cum ati spus si dvs dna preşedinta, societatea 
are nevoie de acel cash flow , ca venituri societatea stând destul de bine din analizele care le-am avut 
noi ca si executiv

Dna preşedinta: din datele prezentate de societate, dacă societatea îşi încasează toate 
creanţele care le are la debitorii ei îşi poate desfăşura în continuare activitatea, dar mare parte din 
această sumă, cel mai mare client e Primăria Făgăraş. Mulţumesc frumos.

Dna preşedinte: alte discuţii? Atunci, declar şedinţa închisă

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces-verbal in *  pYpmnlarp

Dna preşedintă: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi
pentru, adoptandu-se Hotararea nr.304/14.12.2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢA, 
PLMOLEA CORINA CORNELIA
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